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ZAPISNIK 
SA 30. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
30. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 15.veljače 2017. s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Iva  Sušić, članica VMO 
 
      Usvajanje zapisnika sa 28. i 29. sjednice: 

 Zapisnici su jednoglasno usvojeni 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 

1. Očitovanje nadležnih institucija 
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Financiranje programskih aktivnosti – upute  
4. Usvajanje Izvješća o radu Vijeća MO Brajda-Dolac za 2016. godinu 
5. Podnesci građana  

      6.   Razno 

                                                                             
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
  



AD 1.1.    

Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisima/očitovanju Tržnice Rijeka d.o.o. u svezi 
stupića u Ulici Alessandra Manzonia.  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac  primilo je na znanje očitovanje Tržnice Rijeka d.o.o. 
 
AD 1.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail/očitovanje Rijeka prometa d.d., u svezi 
sanacija betonskih ploča u Ulici Ivana Pavla II. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 

AD 2.1. 

Vijećnik MO Igor Sušić predložio je Vijeću MO da se ponovo uputi dopis Tržnici Rijeka d.o.o., 
u svezi problema stupića u Ulici Alessandra Manzonia, sa slijedećim prijedlozima: 
 

1. Stupići se ne zaključavaju 
2. Da se pronađe bolje rješenje da se stupići ne lome 
3. Postavka video nadzora 

 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je podržalo prijedloge Vijećnika MO Igora 
Sušića. Dopis sa navedenim prijedlozima biti će upućen Tržnici Rijeka d.o.o. 

 
AD 3.1. 

Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Odjela za gradsku samoupravu i upravu, 
Predmet: Financiranje programskih aktivnosti – upute, od 20. siječnja 2017. godine.  
Zaključak: 
 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 
AD 4.1. 
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac Gordana Šopić, izložila je Vijeću MO,  Izvješće o radu 
VMO Brajda-Dolac za 2016. godinu. U Izvješću je detaljno opisan rad Vijeća, pokrenute 
inicijative, aktivnosti na područjima uređenja područja mjesnog odbora i poboljšanja kvalitete 
stanovanja, zdravstva i socijalne skrbi, sporta te brige o djeci u protekloj godini. Vijeće je u 
2016. godini provelo dva programa – Dani MO Brajda-Dolac i Doček Djeda Božićnjaka. 
Izvješće sadrži i specifikacije troškova po pojedinim programima kao i ukupne prihode i 
rashode za proteklu godinu. 
Zaključak: 

Izvješće o radu VMO Brajda-Dolac za 2016. godinu, jednoglasno je usvojeno. 
 
AD 5.1 

Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o e-mail-u gđe. Sandre Mitijin, dopisu stanara zgrade 
Ivana Filipovića k.br. 11,13,15 i ostale, u svezi Predmeta: Zahtjev za uređenje zelene 
površine(cvjetne gredice) i održavanje čistoće ulice. Vijeće MO nakon kraće rasprave donosi 
slijedeći: 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se zahtjev za 
uređenje zelene površine (cvjetne gredice) uvrsti u komunalne prioritete za 
2018. godinu, a zahtjev za održavanje čistoće ulice Ivana Filipovića, proslijedi 
na razmatranje KD Čistoći d.o.o., sa zamolbom za očitovanjem u svezi 
navedenog problema. 

 
 
 



AD 6.1 

Predsjednica Vijeća MO Gordana Šopić obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac o novo 
pristiglom dopisu od 13. veljače 2017.god., od OGU za poduzetništvo, traži se mišljenje 
Vijeća MO Brajda-Dolac,  u svezi Predmeta:  Zahtjev za određivanjem kasnijeg završetka 
radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara „La Guardia“, F.la Guardia 23a, kada bi 
navedeni ugostiteljski objekt radio do  02:00 sata, dana 17. i 18. veljače 2017. godine, zbog 
organiziranja rođendanskih proslova. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je dalo pozitivno mišljenje, za navedeni 
zahtjev. 
 

AD6.2. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o zajedničkom obilasku terena sa 
stručnim službama Grada Rijeke, koji je za MO Brajda-Dolac, predviđen  dana 28. veljače 
2017. godine. Sve upute i datum obilaska terena MO Brajda-Dolac, Tajnica MO je dostavila 
Vijeću MO, na e-mail Vijećnika, dana 02.veljače 2017. godine. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO i primilo je 
navedene upute. 

 
AD 6.3. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o Odluci o izvršavanju Proračuna Grada 
Rijeke za 2017. godinu. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO. 
 
AD 6.4.  
Zamjenica Predsjednice Vijeća MO Sanja Crnković, obavijestila je Vijeće MO da su učenici 
5. razreda  OŠ „Dolac“ u pratnji nastavnice, posjetili MO Brajda-Dolac. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Zamjenice  Predsjednice 
Vijeća Sanje Crnković. 

 
 
 

 
Sjednica je završila u 20 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri(3) stranice. 
 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 


